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Hei, mitt navn er Mareno Berntzen jeg har rodd fiske i masser av år og fulgt med på alt av 

kvote regulering av alle slag. Nå er det kongekrabbe som skal til høring om økt 

aktivitetskravet, og det er jo helt rett men det som blir feil er at dem fleste fisker bare 

torskekvota på våren så har dem klart å ta aktivitetskravet og det blir press på torskekvota i 

gruppe 2. Det må da være at man holder torsken utenom kravet. Sånn at man har fått fiskerne 

på havet hele året hvis dem skal ro fiske da har det også blitt fisket andre slag og det har blitt 

mer aktivitet langs kysten. Det samme er å holde juksa og snurvadflåten utenfor for dem er 

ikke plaget med krabben. Det igjen vil gjøre at det vil bli sånn at alle som fisker med Line i 

Finnmark om dem kommer fra Lofoten i sør til østfinmark kan da få noen kilo krabbe og 

fiske. Da får du også bort postboksrederi. Eventuelt at alle som ror med Line har fått en hvis 

prosent krabbe i kvote inntil ett hvist antall kg. Kan ikke være vanskelig å finne ut av det med 

at allfisk blir seddel ført med redskapstype. Dette er ett forslag fra en simpel fisker. Mvh 

Mareno Berntzen.  
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